
Gure proiektua, arropa marka bat egitea da. Gure enpresa besteengandik
desberdinduko da gure enpresa arropa jasangarria egingo duen enpresa bat izango
delako. Gaur egun oso kutsatuta dagoen mundu batean bizi gara, eta gure ustez arazo
larria da hori, horregatik erabaki genuen enpresa hau sortzea.

Gure nahiak arropa ekologikoa eta jasangarria ekoizten duen enpresa bat sortzea da.
Horrez gain ere espero dugu sozietate kontzientziatzea arazo larri baten haurrean
gaudela, berotegi efektua eta kutsadura.


